

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB BANKING CORPORATION /(JORDAN) Date: 16-07-2026 01:08:16 PM Subject: Appointing a representative of a board member	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المؤسسة العربية المصرفية/الأردن التاريخ: 16-07-2026 01:08:16 PM الموضوع: تسمية ممثل عن عضو مجلس إدارة
Letter No. (10/2/11793) dated 15/07/2026 AD, which includes no objection to the appointment of Mr. Ali Ahmed Salem Karawan (Libyan nationality) – representing the Arab Banking Corporation (B.S.C.) Bahrain as a member of the Board of Directors of the Arab Banking Corporation Bank (Jordan) as a (non-independent member) effective from 15/7/2026.	كتاب السادة البنك المركزي الأردني رقم (10/2/11793) تاريخ 15/07/2026م والمتضمن عدم الممانعة على تسمية السيد علي احمد سالم كروان (ليبي الجنسية) – ممثلاً عن المؤسسة العربية المصرفية (ش.م.ب) البحرين كعضو في مجلس إدارة بنك المؤسسة العربية المصرفية (الأردن) وبصفة (عضو غير مستقل) اعتباراً من تاريخ 15/7/2026
15-07-2026	15-07-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Alaa Saub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alaa Saub